
Schriftelijke vragen voor het vragenkwartiertje

Naar aanleiding van de brief van omwonenden en het bericht in de lokale media betreffende de 
problematiek omtrent de voorgenomen plannen voor de uitbreiding van tennisbanen hebben wij de 
volgende vragen aan de portefeuillehouder:

1. In hoeverre bent u zich bewust dat de bewoners in de Sportlaan zich niet gehoord voelen rondom 
de problematiek zoals geluid- en licht overlast en de verkeersveiligheid (verkeer en parkeren)?.

2. Kunt u aangeven hoe u de communicatie met de bewoners gaat verbeteren zodat zij zich gehoord 
voelen?

3. Eerder (schriftelijke vragen d.d. 15-10-18 en o.a. commissie vergadering d.d. 27 november 2018 ) 
heeft onze fractie zijn zorgen geuit over de toename van verkeersdrukte en tekort aan 
parkeerplaatsen bij mogelijke aanleg van extra tennisbanen.  Hoe denkt u deze problematiek aan te 
pakken om zodoende de bewoners tegemoet te komen? 

4.Kunt u ons uitleg en een schets aanleveren van de voorgenomen plannen?


